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Hei
 
Ber om at denne eposten sendes videre til Teknisk avd. v/Stian Marøy, og at jeg får en bekreftelse på at 
mine merknader til nabovarselet er mottatt.
 
Viser til nabovarsel for å bygge 2 naust, ref. «Baløy småbåthavn. 2010002», datert 23/3-2022 og mottatt 
¼-2022.
 
Etter forrige klage, og påfølgende befaring med formannskap, ble det vedtatt å ta klagene til følge, og 
starte en dialog med klagerne og brukerne av Båthavna. Denne dialogen er påbegynt, men ikke avsluttet. 
Vil derfor klage på at det sendes ut nabovarsel på bygging av naust, før forrige klagebehandling er 
avsluttet. Se ellers e-post (under), med vedlegg, som ble sendt til Lerøy/Myrmel i dag.
 
Jeg finner det på denne basis naturlig at nabovarsel nå blir trukket, og at nytt nabovarsel kan sendes når 
dialog-prosessen etter forrige klage er avsluttet. 
 
Mvh
Steinar Hansen
 
 
 

Fra: Rune Adolf Hansen <runeadolf@gmail.com> 
Sendt: tirsdag 5. april 2022 12:24
Til: Per Lerøy <per.leroy@austrheim.kommune.no>; rolf.henning.myrmel@austrheim.kommune.no
Kopi: Oddny Hauge Kleppe <oddnymhk@hotmail.no>; Jarle Sognnes <js@sognnes.no>; Steinar Hansen 
<hansen20@online.no>; Tom Hjelmtveit <hjelmtveit_tom@hotmail.com>; Odd M. Halvorsen 
<o.m.halvorsen@frbergen.no>
Emne: Nabovarsel Baløy båthamn.
 
Hei igjen
 
Viser til påbegynt dialog om utbygging og utbedring i Båthavna på Baløy. Vi har nå notert oss at det er 
kommet nabovarsel for å bygge 2 naust, ref. «Baløy småbåthavn. 2010002».
 
Dette er etter vårt syn for tidlig, da dialogprosessen etter forrige klage ikke er fullført. Viser til siste 
avsnitt i vår tilbakemelding etter møte 7/1, vedlagt. «På denne basisen er vi klar for å formalisere opp 
avtaler, slik at man kan komme i gang med byggesøknader og bygging i Båthavna.»
Dette var vi enig om i møtet, og vi forventer å få helheten oppsummert i konkrete planer og avtaler forut 
for at det kan sendes ny søknad.
 

mailto:runeadolf@gmail.com
mailto:per.leroy@austrheim.kommune.no
mailto:rolf.henning.myrmel@austrheim.kommune.no
mailto:oddnymhk@hotmail.no
mailto:js@sognnes.no
mailto:hansen20@online.no
mailto:hjelmtveit_tom@hotmail.com
mailto:o.m.halvorsen@frbergen.no


Når dette er sagt er vi positiv til den skisse for plassering som nå er utgangspunkt for bygging av Naust. 
Båtlaget har laget forslag til tegninger av snitt og fasader for «vårt» naust (vedlagt), slik at det holder 
samme detaljering som Turlaget sitt naust, og kan vedlegges ny søknad. Vi er klar for et nytt dialogmøte 
på kort varsel, der man bør ta sikte på å få avklart resterende spørsmål, og få diskutert de avtaler som 
må på plass før man kan sende konkret byggesøknad.
                                                             
Håper vi kan få til et møte innen kort tid, slik at man kan komme videre i prosessen.
 
Mvh
Rune A. Hansen
for Rongevær båtlag
 
Vedlegg: 

 Referat fra dialogmøtet 7. januar 2022
 Skisse til naust Rongevær båtlag

 


